
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Kamenice č. 10/2024 dne 23. 10. 2024 

Přítomni: Ing. Martina Havlíčková, Ing. Martin Laža, Barbora Rosůlková, Michaela 
Slámová, Mgr. Alena Stehlíková, Mgr. Magdaléna Wagnerová, ředitelka školy Mgr. Pavlína 
Tolarová (na úvod jednání) 

 

Program jednání: 

1. Přivítání, představení členů školské rady 
2. Volba předsedy školské rady 
3. Výroční zpráva  
4. Jednací řád 
5. Různé 

 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 17.05. Paní ředitelka všechny členy přivítala a vzájemně se 
představili. K jednání školské rady se dostavili všichni členové. 

ad 2) Předsedou školské rady byl zvolen pan Martin Laža, zástupce rodičů. Hlasováno 5 – 
0 – 1 (pro – proti – zdržel se). 

ad 3) Paní ředitelka představila dokument, který by chtěla jako přílohu přidat do výroční 
zprávy. Jedná se o podrobnější statistiku Cermatu o konání Jednotné přijímací zkoušky 
žáků 9. ročníku ve školním roce 2023/2024. Ve statistice je dobře vidět srovnání našich 
žáků se žáky celé ČR a regionu ORP Říčansko. Z porovnání výsledků našich žáků s oběma 
jmenovanými oblastmi vyplynulo, že naši žáci dosáhli výrazně lepších výsledků ve všech 
sledovaných oblastech. Výroční zpráva za školní rok 2023/2024 byla jako celek schválena. 
Hlasováno 6 – 0 – 0. 

ad 4) Jednací řád školské rady prodiskutován a schválen. Hlasováno 6 – 0 – 0. 

ad 5)  

• Bylo konstatováno, že škole výrazně pomáhá pan Aleš Novák (zajištěn 
zřizovatelem), který koordinuje opravy a další záležitosti technického rázu.  

• Nebezpečné situace u přechodu pro chodce u školy díky neukázněným řidičům – 
s nastupujícím zimním obdobím s horší viditelností je třeba důsledně dodržovat 
dopravní značení a bezpečnost silničního provozu. Zajistíme informování rodičů 
(vedení školy) a v Kamenickém zpravodaji (p. Rosůlková). 

• Školní jídelna – nápady a podněty (p. Rosůlková) 
• Dotaz na Ekotým na 1. stupni. Ve škole pracuje Ekotým na 2. stupni pod vedením 

Mgr. Jitky Dvořákové. Zjistíme možnosti zapojení mladších dětí (odp. p. Stehlíková) 
• Diskuze – nápady na možné zapojení rodičů do pořízení IT techniky, exkurzí, event. 

kroužek robotiky (p. Laža) 



Jednání bylo ukončeno v 18.30. 

Zapsala: Alena Stehlíková 

Ověřila: Martina Havlíčková  

 


